



**AIA PUBLIC
TAKAFUL**

Ahli PIDM

A-Life Pelindung

Setiap Masa, Di Mana Sahaja

AIA Vitality



Kemalangan boleh berlaku pada bila-bila masa dan di mana jua tanpa diduga. Dapatkan **A-Life Pelindung** untuk melindungi diri anda sekiranya berlaku kemalangan.



Perlindungan Kemalangan sepanjang tahun.

AIA Vitality

Dapatkan ganjaran apabila anda kekal sihat dengan Vitality Yearly Cash Bonus.



Dapatkan bantuan tambahan untuk kemalangan yang berlaku pada hari-hari istimewa untuk anda atau keluarga anda sekiranya berlaku Kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) akibat kemalangan semasa menunaikan Haji/Umrah atau pada musim perayaan.



Gandakan perlindungan anda apabila anda kekal di bawah pelan ini. Faedah Kematian/HUMK akibat kemalangan akan meningkat sebanyak 20% daripada amaun perlindungan asal setiap 2 tahun, sehingga dua kali ganda daripada amaun perlindungan asal.



Pulih sebaiknya dengan fikiran yang tenang dengan Faedah Koma, Faedah Rawatan Fisioterapi Pesakit Luar dan Faedah Harian Unit Rawatan Rapi (ICU) bagi membantu menampung kos hospital.



Proses pendaftaran yang mudah dengan GIO yang tidak memerlukan anda menjawab soalan kesihatan dan melalui pengunderaitan.

Dapatkan perlindungan ini untuk anda dan yang tersayang dengan caruman serendah **RM30 sebulan** dengan perlindungan selama 20 tahun atau sehingga umur 85 bergantung kepada keperluan anda.

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah sijil takaful / produk yang layak adalah dilindungi oleh Perbadanan Insurans Deposit Malaysia ("PIDM") sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi AIA PUBLIC Takaful Bhd. atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).



A-Life Pelindung

Setiap Masa, Di Mana Sahaja

No.	Faedah	Amaun Faedah (RM)	
		Pelan 1	Pelan 2
i.	Faedah Koma (<i>akibat Penyakit / Kemalangan</i>)	100,000	300,000
ii.	Faedah Kematian / Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK) Akibat Kemalangan	100,000	300,000
		Amaun faedah meningkat sebanyak 20% daripada amaun perlindungan asal setiap 2 tahun, sehingga 100% daripada amaun perlindungan asal. Pembayaran maksimum bagi faedah ini adalah 200,000.	Amaun faedah meningkat sebanyak 20% daripada amaun perlindungan asal setiap 2 tahun, sehingga 100% daripada amaun perlindungan asal. Pembayaran maksimum bagi faedah ini adalah 600,000.
iii.	Bantuan Tambahan untuk Kematian / HUMK Akibat Kemalangan semasa mengerjakan Haji atau Umrah atau pada Musim Perayaan	20,000	60,000
iv.	Faedah Harian Unit Rawatan Rapi (ICU) (<i>setiap hari sehingga 120 hari bagi setiap kemalangan</i>)	500	1,500
v.	Rawatan Fisioterapi Pesakit Luar (<i>setiap kemalangan</i>)	Sehingga 1,000	Sehingga 3,000
vi.	Vitality Yearly Cash Bonus (AIA Vitality)	Platinum: 10% daripada Caruman Tahunan Emas: 5% daripada Caruman Tahunan	

Nota:

- Faedah Kematian / HUMK Akibat Kemalangan akan dibayar bersama-sama dengan nilai akaun di dalam Dana Akaun Peserta. Selepas itu, sijil akan tamat.
- Faedah Koma hanya akan dibayar sekali sahaja. Sijil ini akan terus berkuat kuasa selepas 100% daripada jumlah perlindungan Faedah Koma dibayar. Namun begitu, sekiranya berlaku Koma yang berpunca daripada penyakit semasa tahun sijil pertama atau kedua, amaun faedah yang dibayar adalah bersamaan dengan jumlah keseluruhan caruman yang telah dibayar. Selepas itu, sijil akan tamat.
- Faedah Koma, Faedah Kematian / HUMK Akibat Kemalangan dan Bantuan Tambahan untuk Faedah Kematian / HUMK Akibat Kemalangan semasa mengerjakan Haji atau Umrah atau pada musim perayaan hanya akan dibayar sekiranya ia berlaku dalam tempoh 365 hari daripada tarikh kemalangan berlaku.
- Musim perayaan adalah berdasarkan deklarasi kerajaan persekutuan dan bukan berdasarkan negeri. Faedah ini juga terpakai untuk tempoh dua hari sebelum dan dua hari selepas perayaan tersebut.
- Sekiranya orang dilindungi hidup sehingga sijil matang atau meninggal dunia bukan atas sebab kemalangan, nilai akaun di dalam Dana Akaun Peserta akan dibayar.

Jadual Caruman

Umur Kemasukan	Pelan 1	Pelan 2
10	RM30	RM72
20	RM30	RM72
30	RM30	RM72
40	RM30	RM72
50	RM40	RM96
60	RM60	RM144
70	RM90	RM216

*Caruman di atas adalah caruman bulanan untuk tahun sijil pertama dan hanya terpakai untuk kelas pekerjaan 1 dan 2 sahaja untuk tempoh perlindungan sehingga umur 85. Caruman di atas tidak berubah mengikut jantina atau status merokok bagi orang dilindungi.

Risalah ini hanya bertujuan untuk memberi ringkasan berkenaan ciri-ciri utama produk ini. Sila rujuk Illustrasi Produk, Helaian Pendedahan Produk dan dokumen sijil untuk penjelasan penuh berkenaan ciri, faedah, pengecualian serta terma dan syarat di bawah produk ini.